
Razprava v krajevni skupnosti Gradišče

O usmerjenem izobraževanju
Krajevna konferenca SZDL, koordinacijski odbor osnovnih orga-

nizacij sindikata in komisije za vzgojo in izobraževanje pri svetu
krajevne skupnosti Gradišče so pripravili, 25. marca 1980, v
osnovni šoli Majda Vrhovnik, sekcijsko razpravo o usmerjenem
izobraževanju.

Bistvene novosti zakona o usmerjenem izobraževanju in cilje, ki
jih želimo doseči, je prisotnim obširno obrazložil tovariš Karel
MEDJA, podsekretar.v Republiškem komiteju za vzgojo in izobra-
ževanje. Nazorno in izčrpno je predočil predvsem tista poglavja iz
predloga zakona, ki zadevajo mladino, ki se bo po končani ose-
mletki jeseni vključila v usmerjeno izobraževanje.

Informacijo o uvajanju usmerjenega izobraževanja v šolskem letu
1980/81 v Ljubljani in o šolski mreži po novem je podal tovariš
Miloš Poljanšek, ravnatelj gimnazije Ivan Cankar. Poudaril je pred-
vsem, naj bi se nova mreža šol v čimvečji meri prilagodila intere-
som in potrebam združenega dela in jo bomo v tem smislu tudi
dograjevali. Označil je velik premik od dosedanjih gimnazij v nove,
konkretno usmerjene šole. Prisotne je seznanil tudi z vsemi mož-
nostmi za dosego najvišje izobrazbe.

Na razpravi se je zbralo približno 180 krajanov krajevne skupno-
sti Gradišče in staršev treh osmih razredov osnovne šole Majda
Vrhovnik. Prisotni so postavili tudi vrsto vprašanj, na katera so
prejeli izčrpne, argumentirane in prepričljive odgovore. V ospredju
so bila vprašanja o vpisnih pogojih, o razpisih, o preusmerjanju, o
možnostih prehoda iz ene usmeritve v drugo, o vključevanju odra-
slih v usmerjeno izobraževanje pa tudi o ocenjevanju in o učbeni-
kih.

Razprava o usmerjenem izobraževanju v krajevni skupnosti Gra-
dišče je razčistila marsikatero nejasnost, ki je bila posledica dose-
danjega pomanjkljivega informiranja. A. Ž.


